

DeKalb ကောင်တီကျောင်း အုပ်ချုပ်ရေးနယ်မြေ

မူကြိုတန်း အွန်လိုင်းမှ စာရင်းသွင်းမှု
မကြာခဏ မေးလေ့ရှိသော မေးခွန်းများ

2020-2021 မူကြိုတန်း အွန်လိုင်း ကံစမ်းမှုအတွင်း ပါဝင်ကြသူများ

ဤစက်ရှင်သည် စောင့်ဆိုင်းစာရင်းအတွင်း၌ နေရာတစ်ခု ရရှိထားကြောင်း သို့မဟုတ် နေရာချထားပေးကြောင်း အသိပေးအကြောင်းကြားမှုကို လက်ခံရရှိထားပြီး၊ 2020-2021 အွန်လိုင်း ကံစမ်းမှု လုပ်ငန်းစဉ်အတွင်း၌ ပါဝင်ကြမည့် မိဘများ/အုပ်ထိန်းသူများထံသို့ သတင်းအချက်အလက်များ ထောက်ပံ့ပေးရန် ဖြစ်သည်။ အားလုံးအတွက် အရေးကြီးသော သတင်းအချက်အလက်များ (Important Information for All) ဟု ခေါင်းစဉ်တပ်ထားသည့် နောက်ဆုံးအပိုင်းအား သေချာပေါက် ဖတ်ရှုပေးပါ။

ကံစမ်းမဲအတွင်း၌ ကျွန်ုပ်၏ကလေးသည် နေရာတစ်ခုအား ရရှိခဲ့လျှင် ကျွန်ုပ်အနေနှင့် နောက်ထပ် မည်သည့်အဆင့်များကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရမည်နည်း။

အကယ်၍ သင်၏ကလေးသည် ကံစမ်းမှုအတွင်း ထိုင်ခုံနေရာတစ်ခုအား ရရှိခဲ့လျှင် များမကြာမီအချိန်အတွင်း သင့်ထံသို့ ကျောင်းမှ ဆက်သွယ်လာမည် ဖြစ်သည်။ အကယ်၍ စာရွက်စာတမ်းသည် ဖတ်ရှု၍မရဖြစ်နေလျှင် သို့မဟုတ် သက်တမ်းကျော်လွန်နေလျှင် စာရွက်စာတမ်းအား နောက်ထပ်ပြန်လည်ပို့ပေးဖို့ ကျောင်းမှ တောင်းဆိုကောင်း တောင်းဆိုပေမည်။ ထို့ပြင် ကျန်ရှိနေသော စာရွက်စာတမ်းများကိုလည်း အီးမေးလ်မှတစ်ဆင့် အီလက်ထရောနစ်နည်းလမ်းဖြင့် ပေးပို့ပေးရန် ကျောင်းမှ တောင်းဆိုမည် ဖြစ်သည်။ ကျန်ရှိနေသော စာရွက်စာတမ်းများ၏ စာရင်းအား ကံစမ်းမှုအပြီးနောက်တွင် မိဘများ/အုပ်ထိန်းသူများ အားလုံးထံသို့ ပေးပို့ခဲ့ပြီး၊ ဇွန်လ 30 ရက်၊ 2020 တွင်လည်း နောက်ထပ်တစ်ကြိမ် ပေးပို့ခဲ့သည်။ ထို့ပြင် မူကြိုတန်းအတွက် ခရိုင်ဝက်ဘ်ဆိုဒ်ဖြစ်သည့် ဖော်ပြပါ၌လည်း အလွယ်တကူ ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည် - www.dekalbschoolsga.org/pre-k (ကိုးကားကြည့်ရှုရန်အတွက်)။

ကံစမ်းမှုလုပ်ငန်းစဉ်အတွင်း ကျွန်ုပ်၏ကလေးအား စောင့်ဆိုင်းစာရင်းအတွင်း၌ ထည့်သွင်းခဲ့လျှင် ကျွန်ုပ်အနေနှင့် နောက်ထပ် မည်သည့်အဆင့်များကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရမည်နည်း။

ထိုင်ခုံနေရာ ကံစမ်းမှုအတွင်း ရွေးချယ်မခံရသော ကျောင်းသားများ မှန်သမျှသည် အလိုအလျောက် စောင့်ဆိုင်းစာရင်းအတွင်းသို့ ရောက်ရှိသွားမည် ဖြစ်သည်။ စစ်စတမ်းစနစ်သည် စောင့်ဆိုင်းစာရင်းပေါ်တွင် ကျောင်းသားများအား နံပါတ်အစဉ်အလိုက် စီစဉ်ပေးသွားမည် ဖြစ်သည်။ စောင့်ဆိုင်းစာရင်းပေါ်ရှိ မိမိတို့ကလေး၏ နေရာချထားမှုနံပါတ်အား မိဘ/အုပ်ထိန်းသူများထံသို့ အီးမေးလ်ပေးပို့၍ အသိပေးအကြောင်းကြားသွားမည် ဖြစ်သည်။ ထိုင်ခုံနေရာများ ငြင်းဆန်းခံရသည့်အခါ သို့မဟုတ် လက်လွှတ်အရုံးခံလိုက်သည့်အခါတွင်လည်း ကျောင်းအနေနှင့် စောင့်ဆိုင်းစာရင်းပေါ်မှ နောက်ထပ်မိသားစုတစ်စုထံ အသိပေးအကြောင်းကြားသွားမည် ဖြစ်သည်။ အဆိုပါအချိန်၌ သင့်အနေနှင့် သင့်ကလေး၏ ထိုင်ခုံနေရာအား သေချာစေရန်အတွက် နောက်ထပ်သော အဆင့်များကို ဆောင်ရွက်ပေးဖို့ လိုအပ်မည် ဖြစ်သည်။ ကျောင်းသည် စာရင်းသွင်းမှုဆိုင်ရာ တာဝန်ခံတစ်ဦးကို တာဝန်ခန့်အပ်ထားမည်ဖြစ်ပြီး၊ ထို့နောက် အီးမေးလ်မှတစ်ဆင့် အီလက်ထရောနစ်နည်းလမ်းအသုံးပြု၍ စာရွက်စာတမ်းများအား ပေးပို့ရန်အတွက် မိဘများ/အုပ်ထိန်းသူများထံသို့ ညွှန်ကြားချက်များ အသိပေးအကြောင်းကြားသွားမည် ဖြစ်သည်။

2020-2021 မူကြိုတန်း အွန်လိုင်း ကံစမ်းမှုတွင် မပါဝင်ခဲ့သည့် လျှောက်ထားသူအသစ်များ

ဤစက်ရှင်သည် 2020-2021 အွန်လိုင်း ကံစမ်းမှု လုပ်ငန်းစဉ်အတွင်း၌ ပါဝင်နိုင်ခဲ့ခြင်းမရှိသည့်၊ ထို့ပြင်/သို့မဟုတ် ဒေသခံကျောင်းသို့ စောင့်ဆိုင်းစာရင်း လျှောက်လွှာတစ်စောင်အား ပေးပို့ထားသော မိဘများ/အုပ်ထိန်းသူများထံသို့ သတင်းအချက်အလက်များ ထောက်ပံ့ပေးရန် ဖြစ်သည်။ အားလုံးအတွက် အရေးကြီးသော သတင်းအချက်အလက်များ (Important Information for All) ဟု ခေါင်းစဉ်တပ်ထားသည့် နောက်ဆုံးအပိုင်းအား သေချာပေါက် ဖတ်ရှုပေးပါ။

အကယ်၍ ကျွန်ုပ်တို့မိသားစုသည် ကံစမ်းမှုအတွင်း၌ ပါဝင်ခဲ့ခြင်းမရှိပါက ကျွန်ုပ်၏ကလေး မူကြိုတန်း ထိုင်ခုံနေရာတစ်ခုအား ရရှိရန်အတွက် ကျွန်ုပ် မည်သို့ လျှောက်ထားနိုင်မည်နည်း။

ထိုင်ခုံနေရာ ရရှိနိုင်သေးခြင်း ရှိမရှိ ကြည့်ရှုရန်အတွက် ဦးစွာပထမဆုံး ကျောင်းသို့ ဆက်သွယ်ခြင်းဖြင့် စတင်ပါ။ အကယ်၍ ဖွင့်ပေးထားသော နေရာတစ်ခု ကျန်ရှိနေသေးလျှင် ကျေးဇူးပြုပြီး နောက်မေးခွန်းအား ဆက်လက် ကြည့်ရှုသွားပေးပါ။ အကယ်၍ ထိုင်ခုံနေရာများ မရရှိနိုင်တော့လျှင်မူ သင့်အနေနှင့် စောင့်ဆိုင်းစာရင်းလျှောက်လွှာ တစ်စောင်အား ဖြည့်စွက်ကာ၊ ထို့နောက် ကျောင်း၏ စာရင်းသွင်းမှုဆိုင်ရာ တာဝန်ခံထံသို့ အီးမေးလ်မှတစ်ဆင့် အီလက်ထရောနစ်နည်းလမ်းဖြင့် ပေးပို့ပေးနိုင်ပါသည်။ ကျောင်း၏ စာရင်းသွင်းမှုဆိုင်ရာ တာဝန်ခံမှာ မည်သူမည်ဝါဖြစ်ကြောင်း သင် သေချာမသိရှိလျှင်မူ ကျေးဇူးပြုပြီး ကျောင်းသို့ ဆက်သွယ်ပါ။ စောင့်ဆိုင်းစာရင်း လျှောက်လွှာအား ခရိုင်၏ မူကြိုတန်းဝက်ဘ်ဆိုဒ်ပေါ်ရှိ "Apply Now (ယခုလျှောက်ထားရန်)" တက်ဘ်အောက်၊ စာမျက်နှာ၏ အောက်ခြေတွင် တွေ့ ရှိနိုင်ပါသည်။ www.dekalbschoolsga.org/pre-k

အကယ်၍ ကျောင်းတွင် ထိုင်ခုံနေရာတစ်ခု ကျန်ရှိနေသေးလျှင် စာရင်းသွင်းရန်အတွက် နောက်ထပ်မည်သည့်အဆင့်များကို ဆောင်ရွက်ရမည်နည်း။ ဖော်ပြထားသည့် လင့်ခ် <https://www.dekalbschoolsga.org/online-registration/new-students/> ပေါ်တွင် ကလစ်နှိပ်ခြင်းဖြင့် 2020-2021 ကျောင်းသားသစ် စာရင်းသွင်းမှု လျှောက်လွှာဖောင်အား ပုံရိပ်ယောင်တကျရယူနည်းလမ်းဖြင့် ဖြည့်စွက်နိုင်ပါသည်။

2020-2021 ကျောင်းသားသစ် စာရင်းသွင်းမှု လျှောက်လွှာဖောင်အား ကျွန်ုပ် ဖြည့်စွက်ပြီးသည့်နောက် မည်သည်တို့ ဖြစ်လာမည်နည်း။

စာရင်းသွင်းမှု လုပ်ငန်းစဉ်အား ပြီးမြောက်ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် လိုအပ်သည့် စာရွက်စာတမ်းများနှင့်သက်ဆိုင်သော သတင်းအချက်အလက်များကို မျှဝေအသိပေးရန်အတွက် သင်၏ ဒေသခံကျောင်းသည် သင့်ထံသို့ ဆက်သွယ်လာမည် ဖြစ်သည်။

မူကြိုတန်းတွင် စာရင်းသွင်းရန်မှာ ကျောင်းသားတစ်ဦးအတွက် မည်သည့် စာရွက်စာတမ်းများအား လိုအပ်သနည်း။

ဖော်ပြပါလင့်ခ် <https://www.dekalbschoolsga.org/pre-k/>ပေါ်တွင် ကလစ်နှိပ်ခြင်းအားဖြင့် လိုအပ်သော စာရွက်စာတမ်းများ အားလုံး၏ ပြီးပြည့်စုံသော စာရင်းတစ်ခုအား တွေ့ ရှိရမည်ဖြစ်သည်။

အားလုံးအတွက် အရေးကြီးသော သတင်းအချက်အလက်များ

ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ ကာကွယ်ဆေး လျှောက်လွှာဖောင် 3231 အား ကျောင်းစတင်ချိန်အထိ ကျွန်ုပ် ထောက်ပံ့ပေးနိုင်ခဲ့ခြင်းမရှိလျှင် မည်သို့ ဖြစ်လာမည်နည်း။

DCSD မူဝါဒ ကဖော်ပြသည်မှာ ကလေးတစ်ဦးသည် ကျောင်းစတင်တက်သည့် ရက် ၃၀ အတွင်း သို့မဟုတ် သက်တမ်းကုန်ဆုံးသည့် ရက်အတွင်း ၎င်းတို့၏ကျန်းမာရေး ကာကွယ်ဆေးထိုးပုံစံ 3231 ရှိရမည်ဖြစ်သည်။ Covid-19 ကပ်ဘေးကြောင့် ဤစာရွက်စာတမ်းအား အီလက်ထရောနစ်နည်းလမ်းဖြင့် ရယူ၊ ပေးပို့ရန်အတွက် သင် အခက်အခဲရှိလျှင် ကျေးဇူးပြုပြီး သင်၏ကျောင်းသို့ အီးမေးလ်ပေးပို့ပါ။ ခရိုင်အနေနှင့် COVID-19 ကပ်ဘေး အခြေအနေအား ဆက်လက် လေ့လာစောင့်ကြည့်သွားမည် ဖြစ်ပြီး၊ DeKalb ကောင်တီ ကျန်းမာရေးဘုတ်အဖွဲ့၊ ရောဂါ ထိန်းချုပ်ရေး နှင့် ကာကွယ်ရေး စင်တာများ၊ နှင့် လူထုကျန်းမာရေးဌာန အစရှိသည်တို့ထံမှ လမ်းညွှန်ချက်များအပေါ်တွင် အခြေခံပြီး အနာဂတ်ဆုံးဖြတ်ချက်များကို ချမှတ်သွားမည် ဖြစ်သည်။ ကျောင်းများ ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ပြီးသည်မှစ၍ ရက်ပေါင်း 30 အတွင်း လျှောက်လွှာဖောင်အား ထောက်ပံ့ပေးနိုင်ခြင်း မရှိလျှင် သို့မဟုတ် လျှောက်လွှာဖောင် သို့မဟုတ် ကာကွယ်ဆေးအတွက် ချိန်းဆိုထားမှု အထောက်အထား မပါရှိဘဲ ကလေးသည် အတန်းသို့ ပြန်လည်တက်ရောက်နိုင်မည် မဟုတ်ပေ။ ချိန်းဆိုထားမှုအပြီးနောက် နောက်ထပ်စီမံပြင်ဆင်မှု လျှောက်လွှာဖောင် မပါရှိပါကလည်း ကလေးသည် ကျောင်း ပြန်လည်တက်ရောက်နိုင်မည် မဟုတ်ပေ။ အဆိုပါ ပုံစံ မပေးထားသည့်အတွက် ကလေးသည် ၁၀ ရက်ဆက်တိုက် ပျက်ကွက်လျှင် မူကြိုအတန်းရှိ ကလေး၏ ထိုင်ခုံနေရာကို လက်လွှတ်ခံရမည် ဖြစ်သည်။

အကယ်၍ အကြားအာရုံ၊ အမြင်အာရုံ၊ သွားဘက်ဆိုင်ရာ နှင့် အဟာရဆိုင်ရာ လျှောက်လွှာဖောင် 3300 အား ကျောင်းစတင်ချိန်အထိ ကျွန်ုပ် ထောက်ပံ့ပေးနိုင်ခဲ့ခြင်းမရှိလျှင် မည်သို့ ဖြစ်လာမည်နည်း။

ဤပုံစံကို ကလေးကျောင်းစတင်တက်သည်မှ ရက်ပေါင်း ၉၀ အတွင်း သို့မဟုတ် သက်တမ်းကုန်ဆုံးမည့်ရက်တွင် ဖြည့်သွင်းရမည်ဟု DCSD ပေါ်လစီက ဖော်ပြထားသည်။ Covid-19 ကပ်ဘေးကြောင့် ဤစာရွက်စာတမ်းအား အီလက်ထရောနစ်နည်းလမ်းဖြင့် ရယူ၊ ပေးပို့ရန်အတွက် သင် အခက်အခဲရှိလျှင် ကျေးဇူးပြုပြီး သင်၏ကျောင်းသို့ အီးမေးလ်ပေးပို့ပါ။ ခရိုင်အနေနှင့် COVID-19 ကပ်ဘေး အခြေအနေအား ဆက်လက် လေ့လာစောင့်ကြည့်သွားမည် ဖြစ်ပြီး၊ DeKalb ကောင်တီ ကျန်းမာရေးဘုတ်အဖွဲ့၊ ရောဂါ ထိန်းချုပ်ရေး နှင့် ကာကွယ်ရေး စင်တာများ၊ နှင့် လူထုကျန်းမာရေးဌာန အစရှိသည်တို့ထံမှ လမ်းညွှန်ချက်များအပေါ်တွင် အခြေခံပြီး အနာဂတ်ဆုံးဖြတ်ချက်များကို ချမှတ်သွားမည် ဖြစ်သည်။ ကျောင်းများ ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ပြီးသည်မှစ၍ ရက်ပေါင်း 30 အတွင်း လျှောက်လွှာဖောင်အား ထောက်ပံ့ပေးနိုင်ခြင်း မရှိလျှင် သို့မဟုတ် ကလေးသည် အတန်းသို့ ပြန်လည်တက်ရောက်နိုင်မည် မဟုတ်ဘဲ အစီအစဉ်အတွင်းမှ ထွက်ခွာရသည့်ရလဒ်ကို ရရှိကောင်း ရရှိနိုင်ပါသည်။

မူကြိုကျောင်းသားများအတွက် ကျောင်းခေါ်ချိန် မူဝါဒတစ်ခု ရှိပါသလား။

ရှိပါသည်။ မူကြိုကျောင်းသားများအတွက် ကျောင်းခေါ်ချိန်ဆိုင်ရာ မူဝါဒတစ်ခု ရှိပါသည်။ COVID-19 ကြောင့် ကျောင်းခေါ်ချိန်ဆိုင်ရာ မွမ်းမံပြင်ဆင်ချက်အချို့ကို ထုတ်ပြန်ထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ကျောင်းသားများအား မူကြိုအတန်းနေ့တွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ကြရန် မျှော်မှန်းထားပြီး၊ ဤနေ့တွင် 1 နာရီကြာမြင့်သော ပုံရိပ်ယောင်ဗာကျူရယ်နည်းလမ်းဖြင့် ပို့ချသင်ကြားမှု ပါဝင်မည် ဖြစ်ပြီး၊ ၎င်းနောက်တွင် ကျန်းမာရေးအချိန်အား မူကြိုဆရာဖြစ်သူမှ ညွှန်ကြားသည့် နေအိမ်အတွင်း နေ့စဉ် လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများကို ဆောင်ရွက်သွားရမည် ဖြစ်ပါသည်။ ချိန်းဆိုစဉ်ထားမှုများကြောင့် သို့မဟုတ် အခြားသော ကြိုတင်မသိရှိနိုင်သည့် အစီအစဉ်များကြောင့် သင်ခန်းများအား လွတ်သွားသည့် နေ့များတွင်မှ မှတ်တမ်းတင်ရိုက်ကူးထားသော ဗာကျူရယ် သင်ခန်းစာများအား နောက်မှ ပြန်လည် ကြည့်ရှုနိုင်မည် ဖြစ်ပါသည်။ ကျောင်းများ ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ပြီးသည်နှင့်တစ်ပြိုင်နက် ကျောင်းပညာသင်နှစ်တစ်လျှောက်လုံး ကျောင်းသားများအနေနှင့် အချိန်ပြည့် သင်ကြားပို့ချမှုများတွင် တက်ရောက်ပါဝင်ရန် မျှော်မှန်းထားပါသည်။ အကယ်၍ ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ ခွင့်ပြုချက် မရှိဘဲ ကလေးတစ်ဦးသည် ဆယ်ရက်ဆက်တိုက် ပျက်ကွက်လျှင် သို့မဟုတ် နောက်ကျလျှင် Bright form the Start မှ ထုတ်ပြန်သတ်မှတ်ထားသည့် လမ်းညွှန်ချက်များနှင့်အညီ ကလေးအား အတန်းမှ ထုတ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ ထို့ပြင် အကယ်၍ ကလေးသည် အမြဲတမ်းလိုလို နောက်ကျလေ့ရှိကြောင်း သို့မဟုတ် ကျောင်းမှ စောစွာ ထွက်ခွာလေ့ရှိကြောင်း တွေ့ ရှိလျှင်လည်း အကြံပေးအတိုင်ပင်ခံ နှင့်/သို့မဟုတ် လူမှုရေးလုပ်သား တစ်ဦးသည် မိဘများ/အုပ်ထိန်းသူများထံသို့ ဆက်သွယ်အသိပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

မူကြိုတန်း မိဘများ/အုပ်ထိန်းသူများတို့အတွက် အခြားသော ပါဝင်ဆောင်ရွက်မှုဆိုင်ရာ ကန့်သတ်ချက်စည်းမျဉ်းများ တစ်စုံတစ်ရာ ရှိပါသေးသလား။ ရှိပါသည်။ အနည်းဆုံး တစ်နှစ်လျှင် နှစ်ကြိမ်၊ ထို့ပြင် လိုအပ်ပါက ၎င်းထက်ကြိမ်ရည်ပိုမိုပြီး စီစဉ်ရေးဆွဲထားသည့် မိဘ/အုပ်ထိန်းသူ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုများ နှင့် ကွန်ဖရင့်အစည်းအဝေးများ အစရှိသည်တို့အားလုံးတွင် မိဘများ/အုပ်ထိန်းသူများမှ ပါဝင်ဆောင်ရွက်ပေးကြရန် မျှော်မှန်းထားသည်။ COVID-19 ကပ်ဘေးကြောင့် တွေ့ဆုံစည်းဝေးပွဲများအား ပုံရိပ်ယောင်ဗဟုရယ်နည်းလမ်းဖြင့် ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်သည်။ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲ/ကွန်ဖရင့်စည်းဝေးပွဲများ ဆောင်ရွက်မည့်အချိန်အား ကျောင်း နှင့်/သို့မဟုတ် မူကြိုတန်းဆရာဖြစ်သူမှ သင့်ထံသို့ အသိပေးအကြောင်းကြားသွားမည် ဖြစ်ပြီး၊ ဗဟုရယ်နည်းလမ်းအသုံးပြုသည့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲ/ကွန်ဖရင့်စည်းဝေးပွဲကို တက်ရောက်ပါဝင်နိုင်မည့် သက်ဆိုင်ရာ လင့်ခ်များကို ထောက်ပံ့ပေးသွားမည် ဖြစ်သည်။ (ကျောင်းများ ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ပြီးသည်နှင့်တစ်ပြိုင်နက် ဤလှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများသည် တစ်နာရီခန့် ကြာမြင့်မည်ဖြစ်သည်။)

ကျောင်းစတင်သည့်အခါ မူကြိုကျောင်းသားများအတွက် ဗဟုရယ်နည်းလမ်းဖြင့် အဝေးမှ သင်ယူလေ့လာမှု အတွေ့အကြုံများအား ရှင်းလင်းပြောပြပါ။

နည်းပညာ အသုံးပြုရန်မလိုဘဲ မူကြိုကျောင်းသားများ အားလုံး ဆောင်ရွက်နိုင်မည့် ရက်သတ္တပတ် 4 ပတ်ကြာ အိမ်တွင်း လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများ စာရွက်တစ်ခုကို ခရိုင်မှ ထောက်ပံ့ပေးသွားမည် ဖြစ်သည်။ ဗဟုရယ်နည်းလမ်းဖြင့် သင်ယူလေ့လာစဉ်အတောအတွင်း လေးပတ်လျှင်တစ်ကြိမ် ဤအိမ်တွင်း လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများကို ထုတ်ပြန်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပြီး၊ စာပေ၊ သင်္ချာ/သိပ္ပံ၊ လူမှုရေး စိတ်ခံစားမှုပိုင်းဆိုင်ရာ နှင့် အသက်အရွယ်အလိုက် ပုံမှန်အတိုင်းလှုပ်ရှားဆောင်ရွက်နိုင်မှု/လှုပ်ရှားမှု အစရှိသည်တို့နှင့် သက်ဆိုင်သည့် အယူအဆများကို စူးစမ်းလေ့လာနိုင်ရန်အတွက် ဖြစ်သည်။ မူကြိုဆရာသည် အီလက်ထရောနစ်ကိရိယာတစ်ခုခုအားဖြင့် ဝင်ရောက်ရယူနိုင်မည့် သင်ယူလေ့လာမှု လင့်ခ်တစ်ခုအား ထောက်ပံ့ပေးသွားမည် ဖြစ်သည်။

FAQ တွင် ဖော်ပြထားသည့် မေးခွန်း မေးချင်လျှင် မည်ကဲ့သို့ လုပ်ဆောင်ရမည်နည်း။

Office of Early Childhood (အစောပိုင်းကလေးဘဝဆိုင်ရာ ရုံးခန်း) ထံ PreKRecords@dekabsschoolsga.org သို့ လွတ်လပ်စွာ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။